
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 2/2016  

konaného dne 25. 2. 2016 
 
Přítomni: 

1. Jan Hyliš 6. Radovan Necid 

2. Vladimír Černý (předseda) 7. Josef Mach (místopředseda) 

3. Pavel Štefan 8. Petr Fiala 

4. Zdeněk Kubát 9. Karel Štefl 

5. Jaroslav Jirků 10. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jaroslav Kohout 3. Pavel Bárta 

2. Bohuslav Musil 4. Jan Tourek 

 
Hosté: 

1. Libor Joukl (náměstek hejtmana Kraje Vysočina) 

2. Pavel Bartoš (ODSH) 

3. Jan Míka (ředitel KSÚSV) 

4. František Kopecký (KPM Brno) 

5. Miloslav Věžník (KPM Brno) 

6. Lubomír Malínek (KPM Brno) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další aktuální informace  

k projektu 

4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

5. Projednání požadavků měst a obcí 

6. Různé 

7. Závěr 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 
Vladimír Černý, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání a na základě podnětu Libora Joukla navrhnul předřazení bodu 
č. 4 „Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství“ před bod č. 3. Takto 
upravený program jednání byl 9 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny 
žádné připomínky a byl 9 hlasy schválen. 
 
Vladimír Černý přivítal Libora Joukla, náměstka hejtmana Kraje Vysočina. 
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2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Usnesení 001/01/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina bere na vědomí materiál 
dílčí část A11. 
 
Usnesení 002/01/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje radě kraje 
doporučit zastupitelstvu kraje vyhlásit grantový program „Bezpečná silnice 2016“. 

o Grantový program „Bezpečná silnice 2016“ byl vyhlášen na zasedání zastupitelstva kraje 
dne 2. 2. 2016. 

 
Usnesení 003/01/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje radě kraje 
schválit realizaci aktivit v rámci akce Bezpečná Vysočina a doporučit zastupitelstvu kraje schválit 
zapojení části disponibilního zůstatku Kraje Vysočina za rok 2015 do rozpočtu kraje na rok 2016, 
do kapitoly Doprava, ve výši 4 000 000 Kč na zajištění nákupu a tvorby materiálů a předmětů 
s bezpečnostními prvky a tématikou a na organizační a technické zajištění plánovaných aktivit 
v rámci akce Bezpečná Vysočina. 

o Schváleno na zasedání zastupitelstva kraje dne 2. 2. 2016. 
 
Usnesení 004/01/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje vyčlenění 
finančních prostředků ve výši 3 500 000 Kč na realizaci opatření souvisejících s bezpečností 
určitých nebezpečných úseků silnic, a na řešení prevence bezpečnosti silničního provozu. 

o Hana Strnadová uvedla, že finanční prostředky je možno využít pouze s přiřazením 
k určité akci (silnici). Pokud bude třeba, tak bude využito finančních prostředků určených 
na technickou pomoc. Každá jednotlivá akce podléhá schválení radou kraje. 

 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Libor Joukl podal následující informace: 

- Jednání s Ministerstvem dopravy při řešení otázky zimní údržby - zákon č. 13/1997 Sb., 
o pozemních komunikacích (problém v § 9 – uvedením slova správce).  

- Autobusová dopravní obslužnost – řidiči autobusů požadují, aby byla do smluv 
zapracována výše mzdy (Jablonecká výzva). 

- Způsob vyčlenění finančních prostředků na realizaci opatření souvisejících s bezpečností 
silničního provozu. V roce 2016 bude využito finančních prostředků určených na 
technickou pomoc. V roce 2017 by dle potřeb byly finanční prostředky zapracovány do 
rozpočtu. 

- 1. dubna 2016 zahájení akce Bezpečná Vysočina. Na tuto akci byly vyčleněny finanční 
prostředky ve výši 5 mil. Kč. 

- Podrobné seznámení s termíny akcí pořádanými v rámci Bezpečné Vysočiny. 
- Na zasedání zastupitelstva kraje dne 2. 2. 2016 byl předložen protinávrh PK ODS na 

navýšení finančních prostředků o 2 mil. Kč na pořízení reflexních pásků. Libor Joukl 
uvedl, že u protinávrhu je problémem navrhovaná distribuce reflexních pásek 
prostřednictvím obcí a měst Kraje Vysočina. Nejlepší by bylo využití těchto finančních 
prostředků na reflexní prvky pro děti všech základních a středních škol v kraji. Jednalo by 
se řádově o 65 000 dětí. Reflexním prvkem by mohl být např. reflexní zajíc.  

- Příprava staveb na rok 2017. Členové dopravní komise byli vyzváni, aby do 31. 3. 2016 
zasílali své podněty a požadavky Haně Strnadové. 

- Dopravní obslužnost – v rámci projektu Veřejná doprava Vysočiny došlo ke stanovení 
základního standardu pro každé sídlo. 

 
Členové komise diskutovali na základě podnětů Radovana Necida o využití finančních 
prostředků na reflexní prvky (pásky), možnostech jejich distribuce do měst a obcí, výši 
finančních prostředků v rámci přerozdělení přebytku hospodaření na dopravu do přílohy D2,  
a projednávání vyvlastňovacího procesu. 



 

Číslo jednací:  KUJI 19564/2016 
 

Číslo stránky 3 

 
Na základě diskuze členů komise byla přijata následná usnesení: 
Usnesení 005/02/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
z přebytku hospodaření kraje povýšit kapitolu Doprava o 120 mil. Kč s určením na opravy  
a investiční výstavbu silnic. 
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Usnesení 006/02/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje navrhnout posílení rozpočtu Bezpečná Vysočina o 4 mil. Kč s určením na nákup 
reflexních prvků prioritně pro jednotlivé obce s tím, že se zájemci ozvou po výzvě kraje, a zbytek 
reflexních prvků bude distribuován do škol. 
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Usnesení 007/02/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje na základě zkušeností s výkupy pozemků zahájit proces vyvlastňování tam, kde 
vlastníci pozemků nesouhlasí s prodejem pozemků dotčených stavbou a tím činí překážku 
v investiční výstavbě nebo rekonstrukci vozovek. 
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Z následného zasedání se omluvil Libor Joukl. 
 
Vladimír Černý v průběhu jednání podal návrh na předřazení bodu č. 5 „Projednání požadavků 
měst a obcí“ před bod č. 4 „Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další 
aktuální informace k projektu“. 
 
 
4. Projednání požadavků měst a obcí 
Členové komise obdrželi s předstihem podkladové materiály. 

 
Obec Sázavka 
Dne 8. 2. 2016 byla Dopravní komisi Rady Kraje Vysočina doručena žádost obce Sázavka 
„Žádost o opravu silnic č III/3471 a č. III/3478“. Přílohou žádosti bylo Rozhodnutí o vedených 
objížďkách a fotografie stavu komunikace.  
 
Usnesení 008/02/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
zařazení žádosti o opravu silnic č III/3471 a č. III/3478 dle finančních možností kraje  
a dopravního významu silnic do zásobníku akcí. 
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
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Město Třebíč 
Dne 16. 2. 2016 byla Dopravní komisi Rady Kraje Vysočina zaslána ověřená kopie „Memoranda 
o spolupráci při řešení dopravní obslužnosti a využití dopravní infrastruktury po silnici II/360“, pro 
případné projednání na zasedání komise.  
 
Usnesení 009/02/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
Memorandum o spolupráci při řešení dopravní obslužnosti a využití dopravní infrastruktury po 
silnici II/360. 
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Ze zasedání se omluvil člen komise Zdeněk Kubát. 
 
 
5. Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další aktuální informace  
k projektu 
Pavel Bartoš uvedl, že na minulém zasedání byly členům komise předloženy materiály  
se zapracováním podkladů.  
 
Na zasedání byli přizváni zástupci zpracovatelské firmy KPM CONSULT, a.s., František 
Kopecký, Miloslav Věžník a Lubomír Malínek. 
 
Zpracovatelem byl okomentován podkladový materiál Odborný zpracovatel optimalizace 
dopravní obslužnosti jednotného tarifu a technické části zadávací dokumentace pro uzavření 
smlouvy o veřejných službách v přepravě cestujících. 
Optimalizace dopravní obslužnosti Kraje Vysočina drážní a veřejnou linkovou dopravou: 

- Dílčí část A11 - Analýza nákladů na vozidla (pořizovací náklady a provozní náklady)  
v průběhu kontraktu podle jejich stáří ve variantách (přesný popis postupu výpočtu  
a odborných odhadů). Členové komise byli informováni o porovnávání a cenovém 
rozdílu mezi malým a velkým autobusem. Jedná se o referenční kalkulaci.  

Zpracování odborných a technických částí zadávacích dokumentací realizovaných zadávacích 
řízení: 

- Dílčí část C1 - Zpracování mechanismů a výpočtů změny nabídkové ceny v průběhu 
uzavřeného kontraktu. 

Zpracování přestupního zónově-relačního tarifu a specifikace požadavků na odbavovací systém, 
clearing, zúčtování tržeb a controlling dopravního systému: 

- Dílčí část B 20 - Zpracování architektury tarifního systému.  
 
Usnesení 010/02/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
schválit materiál dílčí část A11. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Usnesení 011/02/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
schválit materiál dílčí část C1. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
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Usnesení 012/02/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
schválit materiál dílčí část B20. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Usnesení 013/02/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
navýšení Kapitoly dopravní obslužnost o prostředky na zajištění vícenákladů v rámci zajištění 
objízdných tras linkovou dopravou. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
6. Různé 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 31. března 2016, od 11.00 hodin. 
 
 
7. Závěr 
Vladimír Černý poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Vladimír Černý 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 1. 3. 2016. 


